
 

 

Referat styremøte nr. 2/2014, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 06.02.2014 

Møtet ble satt klokken 16:00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Bjørn Vethe, Kato Bruland, Leif Hauge, Bente Hvidsten 

Varamedlemmer: 

Knut Erik Leknes 

 

Forbundssekretær Jan Gjennestad 

 

Ikke til stede: 

Varamedlem Trygve K.Håvardstun 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

 

 

SAK 1: Godkjenning av innkalling samt referat styremøte nr. 1-2014 

Innkalling og referat godkjent uten anmerkninger. 

 

 

SAK 2: Oppsummering årsmøter i travlagene 

Styrets medlemmer redegjorde kort fra de årsmøter de hadde representert forbundet i. Med unntak 

i enkelte småfeil i den formelle prosessen rundt gjennomføringen har årsmøtene gått veldig greit. I 

ett lag var det stor diskusjon rundt ett konkret forslag, men diskusjonen og avstemmingen ble 

gjennomført demokratisk og helt etter regelboken. Et annet lag hadde ikke revidert regnskap på sitt 

møte, dette forventer forbundet at er på plass innen årsrapporten sendes. 

Det ble konkludert med at forbundet har en rolle i å bistå lag og ikke minst valgkomitèer i forhold til 

prosedyrer frem mot og i årsmøtene, dette griper forbundet tak i utover høsten 

 

SAK 3: Regnskap 2013 

Regnskapet for 2013 ble presentert og gjennomgått. Årets resultat er et stort underskudd, årsaken 

skyldes for det første at kostnader som skulle vært ført i 2012-regnskapet og for det andre 

nedskriving av forbundets verdi av aksjeposten i Bergen Travpark AS som er nedskrevet med den 

prosentsats forbundets eierandel er redusert med. 

Samtidig ble ponniavdelingens regnskap vurdert, det ble påpekt et avvik i overføringer ut fra forbund 

og inn til ponnigruppe – dette var en fordring som ikke var ført i ponnigruppens regnskap og blir 

rettet. 

Regnskapet ble godkjent 

 



 

 

SAK 4: Årsmelding 2013 

Årsmeldingen ble presentert og gjennomgått. Det ble gjort tre korrigeringer under henholdsvis 

representasjon samt lagstilknytning for to av hestene i den sportslige oppsummeringen. 

Årsberetningen ble deretter godkjent. 

 

 

SAK 5: Diverse info 

Forbundssekretær gikk igjennom postene til årets generalforsamling og ba om fullmakt til å sette opp 

aktivitetsplan med tilhørende budsjett for 2014 siden dette står i DNTs lover at skal foreligge. Denne 

fullmakten ble gitt, styrets medlemmer får tilsendt aktivitetsplanen før utsendelse med sakspapirer 

11.02. 

Det har ikke kommet inn saker fra lagene til behandling på generalforsamlingen, forbundet vil ta opp 

sakene aldersgrense for håndtering av hest på organisasjonens anlegg samt be om egen forskrift for 

forbundet om at 2. vara i forbundet skal være ungdomsrepresentant under 25 år. 

Det var bebudet ledermøte i februar, dette blir utsatt til 11. mars. 

 

SAK 6: Vedtaksoppfølging 

Dette punktet utgikk. 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 17:15 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

 

 

 

_____________   ______________   _____________ 

John Blindheim    Bjørn Vethe         Bente Hvidsten 

 

 

 

_____________   _______________   ______________ 

     Leif Hauge    Kato Magne Bruland   Knut Erik Leknes 

 


